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Program: zasahuje do pozemku v soukromém vlastnictví. Usnesení è. 170/2005 :
Navrhujeme následující postup: odprodej mìstu èást  1) Zahájení - starostka ZaM bere na vìdomí informaci MUDr. Zamykala   
soukromého pozemku,do které komunikace zasahuje o zámìru využití Zdravotníckého støediska a eviduje 2) Kontrola usnesení - starostka
(54 m2, schváleno ZaM 10.9.2003), mìsto odprodá  ho jako prvního zájemce o koupi tohoto objektu.3) Zpráva o èinnosti RaM - starostka
èást p.p.è. 155/5 (673m2),  o kterou bylo požádáno  4) Zpráva o èinnosti Základní školy - Mgr.Špièka
již v roce 1995, ale vzhledem k nedoøešeným Finanèní záležitosti:5) Zpráva o èinnosti MìP - p. Èervenka restitucím nemohlo mìsto tento pozemek prodat. Rozpoètové opatøení è. 76) Prodej, koupì maj. mìsta Usnesení è. 161/2005 : - ze zvýšených pøíjmù v kap. NiN pøesun do kap. 7) Organizaèní záležitosti ZaM schválilo zámìr prodeje èásti p.p.è. 155/5         správa majetku- úhrada kupní ceny za budovy 8) Diskuse o výmìøe 637 m2. /13 pro/ zdravotnického støediska a posílení kap. využití 9) Závìr Žádost o odprodej èásti p.p.è. 1260/1 pro výstavbu volného èasu dìtí a mládeže - dìtské houpaèky        

 garáže. Jedná se o èást místní komunikace,              na sídlišti.
Zasedání zahájila a øídila Mgr. Dagmar Tesarèíková. jež je využívaná jako veøejná zeleò. Prodej pozemku Usnesení è. 171/2005 :
Pøiví tala  všechny pøí tomné a seznámila                    k výstavbì garáže by byl v rozporu  s územním ZaM schválilo rozpoètové opatøení è.7. /13 pro/je  programem dnešního jednání. Ten byl jednohlasnì plánem.

Rozpoètové opatøení è. 8schválen. Usnesení è. 162/2005 :
- proúètování danì z pøíjmù právnických osob, dotace Usnesení è. 153/2005 : ZaM neschválilo zámìr prodeje èásti p.p.è. 1260/1. na absolventský plat ŠJ, èerpání FRB na opravy domù ZaM schválilo program jednání dne 26. 10. 2005  /13 pro/ v majetku mìsta, pohøebné, zaúètování projektù /13 pro/ Žádost  o odprodej b.j.è. 1 v èp. 250, ul. Èeskolipská. Phare.

Do návrhové komise byli zvoleni tito èlenové:         Nájemník dluží mìstu za nájem a služby èástku          Usnesení è. 172/2005 :pí. Franclová, p.Vyhnálek a p.Pilecký. 16 459,- Kè. Byt lze prodat nájemníkovi                   ZaM schválilo rozpoètové opatøení è. 8. /13 pro/Usnesení è. 154/2005 : až po uhrazení dlužné èástky. 
Žádost o odpuštìní poplatku z prodlení za dlužné ZaM schválilo návrhovou komisi ve složení:          Usnesení è. 163/2005 : nájemné ve výši 23 879, 43 Kè. Komentáø odb. SM pí. Franclová, p. Vyhnálek a p. Pilecký. /13 pro/ ZaM neschválilo prodej b.j.è. 1 v èp. 250,               máte v pøíloze.viz povinnosti obce dle Zák .128/2000 

Jako ovìøovatelé zápisu byli navrženi - p.Blata          ul. Èeskolipská  nájemníkovi bytu, dokud neuhradí § 38, odst 4.
a p.Neliba. dluh mìstu. Termín úhrady dluhu je stanoven        Usnesení è. 173/2005 : 
Usnesení è. 155/2005 : na 2 mìsíce od data doruèení  us. ZaM žadateli.    

ZaM neschválilo prominutí poplatku z prodlení     /13 pro/ZaM schválilo oveøovatele zápisu ve složení:           ve výši   23 879, 43 Kè. /13 pro/
p.Blata  a  p.Neliba.  /13 pro/ Žádost o odprodej p.p.è. 73 o výmìøe 134 m2             

Rozpoèet mìsta na pøíští rok budeme s nejvìtší a p.p.è. 653/2 o výmìøe 59 m2 v k.ú. Ovesná. Žadatelé  pravdìpodobností schvalovat až v r. 2006, dosud není pozemky užívají jako pøístupové cesty ke garáži        2) Kontrola usnesení schválen státní rozpoèet. Na prosincové jednání ZaM a stodole.145/2005- návrh zmìny pravidel pro prodej bude pøipraveno rozpoètové provizorium.                
Usnesení è. 164/2005 :nemovitostí z majetku mìsta V souèasné chvíli je ukonèena fáze sbìru požadavkù 
ZaM schválilo zámìr prodeje p.p.è. 73 a  p.p.è. 653/2 Usnesení è. 156/2005 : jednotlivých odborù a pøíspìvkových organizací.
v k.ú. Ovesná. /13 pro/ZaM schválilo zmìny v pravidlech pro prodej 
Prodej p.p.è. 1184/5 o výmìøe 470 m2, zámìr prodeje nemovitostí z majetku mìsta: Vyhlášky mìsta :
schválen a zveøejnìn, kupní cena 25 642,-  Kè. 1.V pøípadì nutnosti vypracování geometrického Obecnì závazná vyhláška, kterou se stanoví spoleèný 
Usnesení è. 165/1005 :plánu si kupující zajistí na vlastní náklady jeho školský obvod ZŠ - viz. zákon 561/2004. Sdružení 
ZaM schválilo uzavøení kupní smlouvy na prodej vypracování, teprve poté bude prodej konkrétnímu obcí Benešovska se dohodlo na vytvoøení spoleèného 
p.p.è. 1184/5 o výmìøe 470 m2 , za cenu   25 642,- Kè. zájemci pøedložen k projednání ZaM. školského obvodu pro obce sdružení. Pøed vydáním 
/13 pro/2. Všechny kupní smlouvy budou obsahovat èlánek Vyhlášky je tøeba, aby obce uzavøely dohodu             
Prodej p.p.è. 829 o výmìøe 421 m2, zámìr prodeje o pøedkupním právu mìsta k prodávané nemovitosti o vytvoøení spoleèného školského obvodu.
schválen a zveøejnìn, kupní cena 22 506,-  Kè.za stejnou cenu navýšenou o zhodnocení majetku. Usnesení è. 174/2005 :

/13 pro/ Usnesení è. 166/2005 : ZaM schválilo dohodu o vytvoøení spoleèného 
147/2005 - smlouva na dodávku služeb: „Svoz ZaM schválilo uzavøení kupní smlouvy na prodej školského obvodu, uzavøenou mezi mìstem  
komunálního odpadu“ K podpisu smlouvy dojde   p. p .è . 829 o výmìøe 421 m2 za cenu 22 506,- Kè.    Benešov n.Pl. a obcemi: Františkov n.Pl., Valkeøice, 
až po uplynutí zákonné lhùty , vzhledem k podaným /13 pro/ Verneøice, Heømanov, Malá Veleò, Dolní 
námitkám Technických služeb Dìèín a spol. AVE. Žádost o zøízení vìcného bøemene práva vedení Habartice, Horní Habartice, Velká Bukovina, 
150/2005- zástupce mìsta ve VH BTS- projednání vodovodní pøípojky pøes èást p.p.è. 1331/3 dle trasy Merboltice. 
termínu a zpùsobu zaplacení smluvní pokuty. zamìøené GP è. 798-96/2005. Zøízení vìcného Usnesení è. 175/2005 :

bøemene je podmínkou kolaudace stavby RD.Ing. Šuma: VH BTS ještì nezasedala úkol stále trvá. ZaM vydává obecnì závaznou vyhlášku è. 1/2005, 
Usnesení è. 167/2005 :151/2005- PD na zmìnu vytápìní mìstského kina. kterou se stanoví školský obvod Základní školy 

odb. VŽP - p. Strnadová - PD je již zadaná,  Z a M   sc h vá li lo  zøízení vìcného bøemene práva zøízené obcí Benešov nad Plouènicí. /13 pro/
mìla by být hotová do konce ledna r. 2006 vedení vodovodní pøípojky pøes èást p.p.è. 1331/3     Byla provedena kontrola stávajících vyhlášek mìsta. 

k RD na p.p.è. 1341/10 . Vìcné bøemeno se zøizuje Usnesení è. 157/2005 : Materiál pøedkládá tajemník MìÚ, pøedkládá návrhy 
bezúplatnì. /13 pro/ZaM bere na vìdomí zprávu o plnìní ukládajících k jednotlivým vyhláškám tak, aby byly v souladu     
 usnesení. se souèasnými zákony.
7) Organizaèní záležitosti Jedná se konkrétnì o vyhl. 6/1993, 1/1997, 
Vystoupení p. Pospíšila- využití geotermální energie 4/1993,5/1993,1/1994,2/19973) Zpráva o èinnosti Rady mìsta
pøi vytápìní školských objektù. Usnesení è. 176/2005 :starostka - Rada mìsta zasedala ve dnech              
Diskuse: 26.9.a 17.10. 2005. Èlenové ZaM byli seznámeni              ZaM vydává obecnì závaznou vyhlášku è.2 /2005 , 

s pøijatými usneseními na tìchto jednáních. Ing. Šuma - upozornil na možnost vysoké vstupní kterou se ruší nìkteré obecnì závazné vyhlášky.    
energie, jelikož je zde napø. velice zneèištìná voda. /13 pro/Usnesení è. 158/2005 :
p.Pospíšil: co se týká vody, postaèí pouze jednoduchá Úprava formálních nedostatkù ve vyhl. 2/1996 - koef. ZaM bere na vìdomí zprávu o èinnosti Rady mìsta 
úprava, aby se snížil obsah železa. pro stanovení výše danì z nemovitosti.za uplynulé období.
starostka - technické údaje a další podklady pøipraví Usnesení è. 177/2005 :
p.Pospíšil do pøíštího zasedání. ZaM vydává obecnì závaznou vyhlášku è. 3/2005    4) Zpráva o èinnosti Základní školy
Tuto nabídku vezme zastupitelstvo pouze na vìdomí. o koeficientu pro stanovení výše danì                       Mgr. Jiøí Špièka - pøedložil podrobnou výroèní 

z nemovitostí, kterou se souèasnì ruší OZV             Usnesení è. 168/2005 :zprávu školy.
è. 2/1996. /13 pro/ZaM bere na vìdomí nabídku p.Pospíšila o možnosti K tomuto bodu nebyly žádné dotazy èi pøipomínky.
OZV è. 3/1998- vyhláška byla vydána dle pokynu využití geotermální energie pøi vytápìní školských Usnesení è. 159/2005 :
MMR pro èerpání pùjèky na opravu a modernizaci objektù.ZaM bere na vìdomí zprávu o èinnosti základní 
bytového fondu, zrušit ji lze pouze pokud MMR vydá Usnesení è. 169/2005 :školy.
souhlas s jejím zrušením. V opaèném pøípadì ZaM ukládá odboru VŽP vypracovat návrh  bychom porušili podmínky pro èerpání fin. prostø.      provozních nákladù, možnost financování, termíny, 5) Zpráva o èinnosti Mìstské policie z fondu.ceny a jiné podrobnosti k posouzení využití p. Èervenka - pøednesl zprávu, která je pøílohou Usnesení è. 178/2005 :geotermální energie pøi vytápìní školských objektù.zápisu. ZaM ukládá tajemníkovi MìÚ zajistit stanovisko Vystoupení MUDr. Zamykala- návrh na využití K tomuto bodu nebyly žádné dotazy. MMR k OZV è. 3/1998.zdravotnického støediska. 

Usnesení è. 160/2005 : Prodloužení veøejnoprávní smlouvy na projednávání MUDr. Zamykal - obšírnì pohovoøil o zámìrech        
ZaM bere na vìdomí zprávu o èinnosti Mìstské pøestupkù s obcí Dolní Habartice. s objektem zdravot. støediska, o souèasných 
policie. Usnesení è. 179/2005 :problémech a možnostech financování rekonstrukce 
 budovy. ZaM schválilo dodatek è. 1 k veøejnoprávní smlouvì 
6) Prodej, koupì majetku mìsta na projednávání pøestupkù, kterým se prodlužuje Starostka - navrhuje vzít tuto informaci na vìdomí     
starostka - pro doøešení majetkoprávních platnost veøejnoprávní smlouvy pro obec          a zaznamenat MUDr. Zamykala jako prvního 
nesrovnalostí, týkajících se komunikace, jež èásteènì Dolní Habartice do 30.11.2006. /13 pro/zájemce o koupi tohoto objektu.



BENEŠOVSKÉ NOVINY

Strana 3

txt

Mìstská policie
Telefonní èísla:

775 088 156, 775 077 156

Orgán dohledu rozporuje OZV 1/2002 o ochranì Ing. Moravec - upozornil na problém s likvidací vývìsky na Sídlišti.
zdraví a veøejného poøádku. škváry, jelikož se jedná o nebezpeèný Ing. Mádle - dotazoval se na možnost nových skøínìk, 
Tuto OZV jsme tvoøili podle vzoru jiných mìst,   od p ad. které by si zájemci zaplatili z vlastních zdrojù.
kde je vyhl. platná.Doporuèujeme postupovat          Ing. Mádle - navrhuje starou škváru pouze zhutnit. starostka: další skøíòky na námìstí nám památkáøi 
dle zákona 128/2000, ponechat tedy rozhodnutí         nepovolí.Ing. Moravec - navrhuje stanovit lhùtu 14 dnù          
o platnosti èi pozastavení OZV na ministerstvu na pøípravu vhodného návrhu na úpravu høištì - upozornil na nevyhovující stav komunikace na  Táb. 
vnitra.Dùvodem je naprosto nejednotný právní názor vrchu (Šoltovi).O tomto návrhu nechala paní starostka hlasovat.orgánù státní správy k záležitostem,  jež OZV øeší.

nápravu zajistí odbor VŽPUsnesení è. 181/2005 :Usnesení è. 180/2005 :
p. Pacinová - dotaz na byty pro seniory.ZaM ukládá èlenùm ZaM pøedložit návrh              ZaM rozhodlo o ponechání OZV è. 1/2002                

na úpravu høištì u Základní školy. /13 pro/ tajemník : v souèasné dobì probíhá jednání                v úèinnosti do doby, kdy mìsto obdrží stanovisko MV 
o smlouvì,  jež zajistí pøípravné práce - projekty. Usnesení è. 182/2005 :v souladu s ustanovením § 24 odst. 2 Zák. 128/2000 
Bohužel  firma AKS pøedložila smlouvu,                 Zam schválilo úpravu povchu škvárového høištì      Sb. /13 pro/
ze které  vyplývají  pro mìsto finanèní závazky, u školy, úprava bude financována z kap. 123 silnice.  aèkoli ZaM bylo  informováno o tom, že nebude /13 pro/Dìtská sportovištì: financováním stavby zatíženo.

 Høištì u školy je ve velmi neutìšeném stavu.       
8) DiskuseMáme zpracovanou studii na jeho rekonstrukci, 9) Závìr
p. Havelková - proè mìsto povolilo prodej náklad bude 6,5 mil. Kè. Do doby, než se nám podaøí 

Jelikož již nebyly další dotazy èi pøipomínky, samoobsluhy vietnamským obchodníkùmzajistit financování rekonstrukce navrhuji následující 
požádala starostka èleny návrhové komise                 postup : fa. Antonišin zajistí odstranìní vrchní vrstvy starostka: mìsto nemá v této záležitosti žádné k pøednesení návrhu usnesení. Ten byl jednomyslnì škváry, která je prorostlá nálety, poté bude høištì pravomoci. Samoobsluha je majetkem soukromého pøijat.zavezeno novou škvárou a uválcováno. Bylo by subjektu, který si sám rozhoduje o zpùsobu           
Usnesení è. 183/2005 :vhodné provést práce pøed zimou. Financovat lze tuto jeho provozování.
ZaM schválilo návrh usnesení ze zasedání           akci z kap. komunikace. - dotazovala se na možnost vybudování vývìsních 
dne 26. 10. 2005.Diskuse: skøínìk u obchvatu, vývìsky u kina jsou málo 
Zapisovatelka : Pavla Urbanováviditelné.Ing. Mádle - kritizoval dlouhodobou neudržovanost 
Ovìøovatelé zápisu : p. Petr Blata, p. Ivan Nelibahøištì, hlavnì stránì s lavièkami. starostka: navrhuje využít stávající nevyužité 

Zpráva o èinnosti MP
   V tomto ètvrtletí byla zadržena celostátnì hledaná osoba, dále 
zadržen  na útìku pachatel pokusu o vloupání do Edeky. 
Dvakrát byl proveden zákrok pøi výtržnosti v restauraci 
Budvarka. Také zákrok v øípadì kdy muž napadl                 
svou pøítelkyni a pøi potyèce mezi rodinnými pøíslušníky. 
Provádìli jsme dozor pøi pøevozu agresivní osoby do cely 
pøedbìžného zadržení. Dvakrát jsme provedli asistence          
pøi soudním vystìhování z bytu. Zajistili jsme doprovod        
pøi odvozu osoby do psychiatrické léèebny. Bylo odchyceno    
6 psù  z toho 3 vráceni majitelùm a 3 umístìni do útulku. Bylo 
zjištìno 5 vrakù nacházejících se na veøejných komunikacích    
4 byly odstranìny majiteli a u jednoho bìží lhùta pro dstranìní. 
Jedenkrát byl proveden výjezd na alarm ve školce a pìtkrát     
na alarm autobusu, který byl na nás pøipojen. Pomáhali jsme 
rovnìž pøi zajištìní uzavírky námìstí pøi konání 
Svatováclavského jarmarku a dozor na poøádek a bezpeènost    
v jeho prùbìhu. Provádíme šetøení ohlednì žádostí o zrušení 
trvalého pobytu. Zamìøujeme se na parkování kamionù          
na území mìsta. V noèních hodinách provádíme kontroly 
podezøelých osob a vozidel a jejich pohybu po mìstì a také 
kontroly odlehlejších objektù a zahrádek. V souèasné dobì 
provádíme jedenkrát týdnì spoleènì s odborem ŽP kontrolu 
mìsta ohlednì èerných skládek, vrakù, poškozených 
dopravních znaèek, oprav komunikací a podobnì.

                                                               Václav Èervenka

Co nám pøinesl listopad, aneb letem svìtem o dìní v našem mìsteèku
   Letošní listopad byl poklidný, docela pøíjemný mìsíc, pokud èlovìk nesledoval dìní na naší politické scénì. Tolik slibù a velkohubých gest, 
tolik sprostoty a intolerance na tak malém prostoru - to je opravdu k popukání nebo spíš k pláèi. Je vidìt, že se blíží volby.
***
   V uplynulém mìsíci jsme byli na návštìvì u manželù Dittrichových, kteøí nyní žijí v Ústí nad Labem, oslavili diamantovou svatbu. Jsou stále 
stejnì milí a moudøí lidé, kteøí s velkou láskou vzpomínají na Benešov, na své žáky a všechny známé.
   Benešovští senioøi se v listopadu sešli s kolegy z Heidenau na spoleèenském odpoledni.
   Sedmnáctý listopad byl již tradiènì ozdoben lampionovým prùvodem.
   Rozpoèet mìsta pomalu získává své obrysy- je to tìžké , když požadavky jsou o dvacet milionù vyšší než možnosti. Budeme muset šetøit úplnì 
všude, ale na to jsme už zvyklí.
   Opìt pøipomínám nemilou vìc- na území mìsta se vyskytuje nìkolik part vykradaèù sklepù, chat, èi domù. Naposledy kradli v ulici             
Pod Táborským vrchem, pohybují se však po celém mìstì. Zajiš�ujte si proto svùj majetek. Je jen otázkou èasu, kdy budou chyceni.
   Za dveømi je prosinec, Vánoce, èas jiskøivé zimy, èas, kdy bychom mìli zvolnit tempo, trošku si odpoèinout. Pøeji vám, abyste adventní dobu     
i Vánoce prožili pøíjemnì, abyste byli obklopeni dobrými pøáteli, a� máte pevné zdraví a mnoho nadìje i optimismu.
A na závìr jedna vìta, která vám mùže pomoci, pokud se nad ní zamyslíte: "Dìlej vìci tak, jako by ses nebál (a)".

                vaše starostka

   Dne 15.9.2005 bylo R.B. z Dìèína sdìleno podezøení z pokusu trestného èinu 
Krádeže dle § 8/1 k § 247/1a,b) TZ, nebo� se pokusil obèanovi v Benešovì     
nad Plouènicí odcizit autobaterii z jeho osobního vozidla.
   S.Š a J.Š z Verneøic jsou stíháni pro tr. èin Podvodu dle § 250/1,2 TZ,       

nebo� v prùbìhu letošního roku nesplnili svojí povinnost a neoznámili 
pracovnicím MìÚ Benešov nad Plouènicí,  že byli vyøazeni z evidence 
uchazeèù o zamìstnání pøi ÚP v Dìèínì. Takto neoprávnìnì získali  47.040,-Kè.
   J.T. ze Žabovøesk nad Ohøí, okr. Litomìøice odcizil obèance Benešova        

nad Plouènicí 10.000,-Kè, zlaté šperky a mobilní telefon s celkovou škodou 21.800,-Kè. Je stíhán  
pro tr. èin Krádež dle § 247/1a) TZ.
   J.T. ze Žabovøesk nad Ohøí, okr. Litomìøice  za odcizené peníze zakoupil osobní vozidlo, které 
daroval dceøi výše uvedené poškozené. Toto vozidlo bìhem nìkolika dnù odcizil. Je stíhán pro tr. èin 
Neoprávnìné užívání cizí vìci dle § 249/1) TZ.
   Nám známý M.B. z Benešova nad Plouènicí spoleènì se svým kamarádem J.S. odcizili z prostorù 
ž.st. ÈD Benešov nad Plouènicí, 4 kusy železných zarážek, které se používají pøi posunování 
železnièních vozù k jejich zastavení. Vzhledem k tomu, že M.B. byl v posledních tøech letech 
pravomocnì odsouzen je stíhám pro tr. èin Krádeže dle § 247/1e) TZ. Jednání J.S. je posuzováno   
jako pøestupek proti majetku dle § 50/1 z.è. 200/90 Sb.
   F.M. z Volfartic, okr. Èeská Lípa,  J.H. a I.S. z Oseka, okr. Teplice, jsou stíháni za pokus                   
a spolupachatelství dle § 8/1, 9/2 tr. zák. k tr. èinu Krádež dle § 247/1a,b) TZ, nebo� se pokusili           
v prostoru Benaru 02 ze zaparkovaných nákladních vozidel odcizit naftu. Dále F.M. sám odcizil naftu 
z odstavených nákladních vozidel ve Velké Bukovinì a z odstavených pozemních strojù v obci Velká 
Bukovina - Karlovka. Je stíhán pro tr. èin dle § 247/1a,b) TZ.
   Tak dlouho se chodí se džbánem pro vodu, až se ucho utrhne - J.M. z Benešova nad Plouènicí stále 
ze své zahrady bez povolení chytal ryby. Policii pøedložil falešný rybáøský lístek odcizený v Turnovì 
pøi vloupání, který byl pøekopírovaný. Je stíhán pro tr. èin Pytláctví dle § 178a/1 TZ.
   Dne 8.11.2005 byla v obci Velká Bukovina kontrolována skupina pìti osob, která ze soukromého 
pozemku nakládala železný šrot do pøistaveného vleku za osobní vozidlo. Dvìma mužùm P.Š.           
z Dìèína a T.M. z Libìchova, okr. Mìlník, bylo sdìleno podezøení z tr. èinu Krádež dle § 247/1e)TZ. 
Ostatní tøi pachatelé se dopustili pøestupku proti majetku dle § 50/1a) z.è. 200/90 Sb..
   V.W. z Dìèína pøijel navštívit svojí bývalou manželku do Benešova nad Plouènicí a pøi návštìvì     
jí odcizil klíèe od OA a následnì i osobní vozidlo zn. Nissan Almera, které používal. Je stíhán pro tr. 
èin Neoprávnìné užívání cizí vìci dle § 249/1)TZ.
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   Když jsem v minulém èísle Benešovských novin psal rozhovor s konkursní správkyní akciové spoleènosti Benar, svého èasu nejvìtšího chlebodárce 
benešovských obèanù, o souèasném stavu podniku, o pøíèinách problémù a jeho budoucnosti, ani jsem netušil jaký, zdánlivì neutrální èlánek,   
dovede vyvolat ohlas a reakci. A protože je fér dát prostor každému, kdo má k tomu co øíct, pøináším vám v tomto èísle dopis, který byl adresován    
mnì a který byl jednou z reakcí na èlánek minulý. Nebyl reakcí jedinou, avšak vesmìs obsahuje vše, na co poukazovaly reakce ostatních.                     
Z toho dùvodu, z dùvodu jeho výmluvnosti a se souhlasem jeho autorky, si v následujících øádcích mùžete pøeèíst jeho obsah.

   Vážený pane místostarosto, 
pøeèetla jsem si ze zájmem vaše interview s paní správkyní konkursní podstaty. Dovolte mi, abych se pøedstavila: 
jmenuji se Irena Lundová, pracovala jsem ve funkci vedoucí obchodní referent pro export bavlnìných tkanin v PZO Centrotex od r.1991                
(pøed tím v nižších funkcích od r. 1967) a kromì pro Benar jsem dìlala i pro Jitku, Slezan, Vebu, Hyblera atd. a vývoz pro celý svìt. Vedla jsem referát  
do r. 1999, kdy Centrotex šel do likvidace, s obratem cca 100 miliónù Kè. Po pádu firmy jsem odešla se svým partnerem do zahranièí - mìl tam pension 
o 5 apartmánech. Musela jsem kvùli tomu odejít o 3 roky døíve do dùchodu a bohužel, v r. 2001 mi tento partner zemøel a vrátila jsem se do Èech.        
Po roce jsem si založila ŽL a zkontaktovala Benar, který se mnou uzavøel provizní smlouvu. Pracovala jsem pro nì s frankofonními zemìmi,              
kde mìli jazykové bariéry a podaøilo se mi znovu navázat tam, kde jsem v r. 1999 pøestala. Zjistila jsem, že se Benar potýká s vážnými existenèními 
problémy, ve kterých už pomalu zaèal být v r. 1992, díky špatné privatizaci. Jak paní správkynì dobøe informuje, vlastník odèerpával finance do svých 
aktivit v ostravském kraji. Co však v èlánku není, je, že tímto vlastníkem je i hlavní vìøitel Benaru. Neøíká se tomu tunelování? a není to trestný èin?
   (Na tomto místì se musím zastat paní správkynì, která mi pøipomínkovala rozhovor a zmiòovala skuteènost, že nejvìtším vìøitelem je právì fond 
Prosperita, který je i vìtšinovým vlastníkem. Bohužel tato pøipomínka mi pøišla již po uzávìrce a proto tato informace v rozhovoru chybìla,               
za což se omlouvám. - pozn. místostarosta) 
   Domnívala jsem se, že se správci konkursní podstaty podaøí Benar rozjet poté, co byl odvolán management a zapojila jsem se do práce se vší vervou 
(moje práce je mi koníèkem). Nezkoumala jsem moc interní problémy. Snažila jsem se vydolovat dlužné platby, které byly zadržovány nìkterými 
zahranièními zástupci neprávem a zajiš�ovala maximální cashflow, aby bylo na život. Zákazníci, kteøí mì znají již 30 let, mùj comeback uvítali.
    Zakázky zaèaly chodit jako døív a po odchodu paní Haureljukové na mateøskou jsem pracovala v Benaru na mandátní smlouvu po celý týden,     
spala u Jelena a nedbaje pracovní doby od pondìlka do pátku jsem byla tam, o víkendu doma v Èernošicích u Prahy a vymýšlela velkolepé projekty,  
jak dál s Benarem. Napadlo mì, že èínská konkurence, která skuteènì hrozí v celé Evropì, by se dala do znaèné míry eliminovat levnými dovozy tkanin 
v dvojitých šíøích, na které Benar nemá stavy - poptávka je velká a neschopnost to vyrábìt Benaru znaènì omezuje nabídku. Navazovala jsem kontakty, 
objednávala vzorky, rozpracovávala nabídky do pozdních veèerních hodin. Napadlo mì zkontaktovat staré známé, o kterých jsem mìla informace,    
že je zájem o koupi fabrik k revitalizaci. Kontakt vyšel a nové kupce jsem zkontaktovala s managementem. Benar byl vydražen za 3 miliony dražební 
jistoty, které byly složeny v hotovosti a kupec byl jediný, kdo se dražby zúèastnil. od 1.7.2005 byl povìøen øízením p. Gajdáèek, ve vunkci GØ,              
na doporuèení vìøitelského výboru. Noví majitelé mì požádali, abych supervizorovala zahranièní obchod. To však nebylo vhod novému 
managementu. Mandátní smlouva byla se mnou náhle ukonèena bez udání dùvodu dne 19.7.2005 ke znaènému údivu nových majitelù,                  
nebo� samozøejmì se mnou poèítali, ale bohužel nezmohli nic, protože dokud nedoplatili kupní cenu, nemìli právo zasahovat. 
   Polovina platu za èerven, za celý èervenec a srpen (pøes pøíslib správkynì, že ho dostanu) t.j. cca 30000 kè, je mi dlužna  bez slùvka vysvìtlení. 
Musela jsem dne 21.7. 2005 opustit pracovištì a èekat na to, až noví majitelé doplatí zbytek a vezmou mì zpìt. Všichni mí zákazníci byli v šoku.     
Nikdo to nechápal. Bombardovali mì maily a faxy a prací. Dìlala jsem to zpoèátku z domova, ale to víte, zadarmo se to dá tìžko a mé úèty za soukromý 
mobil a telecom celkem 8000 kè jsem musela dát ze svého. Zákazníkùm jsem øekla, že je reorganizace, že firma èeká na nové majitele a že doufám,       
že se pak zase vrátím. Nechtìla jsem aby nastala panika. V Benaru - odd. zahranièního obchodu zùstali jen nìmecky mluvící spolupracovníci,        
kteøí nevìdìli o mých vìcech nic. Správkynì mi ve výpovìdi nesdìlila komu a kdy a jak mám pøedat svou agendu. Øada mých spolupracovníkù v Benaru 
mi fandí a dennì mi volají co je nového, bohužel to není žádná sláva. Prodává se pod cenou,. není na bavlnu, pøádelna zavøená, lidi na nucené dovolené 
(myslím za 60%) Tuzemský obchod, který v poslední dobì díky perfekcionalitì pracovnic a celkem slušným cenám vzrostl na úroveò zahranièního 
obratu, vázne, protože všechny pracovnice dostaly výpovìï (prokázalo se, že jsem s nimi v kontaktu). Noví majitelé, kteøí mìli dát zbytek ceny do konce 
záøí, to nestihli. Stále ale mají o firmu zájem a jsou se správkyní ve stálém kontaktu. Doufám, že to brzy vyøeší, fabrika by stála za to, dìlá dobré vìci,   
ve svìtì žádané. Já mám v Benešovì mnoho pøátel a dokonce pøíbuzných.
   Dodnes jsou v bìhu rozpracované zakázky do Francie a na Maltu, které jsou zasílány zákazníky mým prostøednictvím, já je posílám do Benaru, 
pomáhám jediné pracovnici, která tam nyní s pouhou nìmèinou musí dìlat všechno, s pøeklady a èasto musím telefonovat, mailovat atd do zahranièí, 
abych se ptala co je nejasné a pod., a to zdarma. 
   Když správkynì ukonèila se mnou v èervenci mandátní smlouvu, bylo mi jasné, že nastane to, co nastalo a ptala jsem se na pøíèinu její nevole nechat 
mì v Benaru pracovat. Sdìlila mi m.j. dezinformace, že jsem øíkala zákazníkùm o tom, že Benar èeká na nové majitele, ale to jistì nebyl ten pravý 
dùvod. Pane místostarosto, já osobnì se domnívám, že neprosperita Benaru spoèívala a spoèívá vždy v chybách vedení, potažmo stavu, kdy podnik sní 
víc, než kolik je schopen vydìlat.. Stále vìøím, že se to ještì mùže zmìnit a ráda bych k tomu pøispìla, ale to bohužel není v mé moci. Pøesto se snažím, 
jak mohu a udržuji komerèní kontakty, které jsem mìla, abych se s nimi mohla opìt vrátit. 

          S pozdravem I.Lundová

   Urèitì nejsem tou osobou, které by pøíslušelo hodnotit na èí stranì je pravda a kdo je viníkem, ale právì z ohlasù ze stran spolupracovníkù paní 
Lundové se nabízí povzdech nad tím, jak hodnì si dovedeme považovat práce lidí, za kterými lze vidìt dobré výsledky jejich práce. Je škoda,             
že toto nelze øíct o našich zákonodárcích, kteøí za 15 let demokracie nebyli schopni nastavit naše právní prostøedí tak, aby v jeho vodách nedominovaly 
štiky tunelující vlastní firmy, drze se pøi tom vysmívajíc všem poctivcùm, kterým nezbývá než dívat se jak mizí vše, co se roky snažili vybudovat.     
Ale proè také, vždy� z èeho by žili a èím by se tìšili všelijací ministerští asistenti, poradci, èi úøedníci,  jimž  díky "dokonalosti" právního systému 
kvetla pšenka kvìtem závidìníhodným.Trošku mi to pøipomíná pohádky v nichž tìmi nejfikanìjšími jsou právì rádcové králù, èi všelijací správcové 
jejich majetkù, kteøí ve finále tìm chudákùm králùm nabízí pomoc z "vlastních" zdrojù. Ale pohádky jsou proto pohádkami, že na samém konci tito 
filutové stejnì ostrouhají a nic dobrého je neèeká. My bohužel v pohádkách nežijeme. 
   Nezbývá, než jen popøát paní Lundové a nejen ji, ale všem, kteøí Benaru obìtovali kus svého života a spousty práce, hodnì štìstí                                 
a nadìje do budoucna.

                         Pavel Urx, místostarosta.

Benar - co bude dál? (podruhé)

   Protože se množí nesmyslné fámy v souvislosti s èinností Dìèínské realitní 4) Po ukonèení správy bytù probíhá mimoøádné vyúètování plateb po jehož 
spoleènosti pøi správì bytových domù v Benešovì nad Plouènicí, rozhodli provedení budou pøeplatky a zùstatky fondù oprav v øádných termínech 
jsme se poskytnout následující informace: uhrazeny tak jak upravuje zákon o bytových jednotkách è. 72/94Sb.
1) Veškeré poplatky za služby byly øádnì vypoøádány s dodavateli služeb aniž  
by došlo k jakémukoli poškození vlastníkù ( nebyly úètovány žádné poplatky    Jak jsme již uvedli v písemnostech doruèených spoleèenstvím vlastníkù, 
z prodlení, ani nebyly ohroženy dodávky služeb.) spoleènost sídlí ve vlastních prostorách na adrese:
2) Naše spoleènost cílenì ukonèila èinnosti související se správou bytových Na Stráni 545/40, Dìèín VI., 405 02, 
nemovitostí jako nerentabilní a to èásteènì již v prùbìhu roku 2004, nyní tedy tel 412 517 269, 723 88 11 55, fax 412 517 289, mail:  info@dcreal.cz
již provádí pouze správu vlastních nebytových nemovitostí.
3) Proti spoleènosti nebylo vzneseno ŽÁDNÉ obvinìní ani podána ŽÁDNÁ 

Ing. Zdenìk Mrkus, ekonomický øeditel spoleènosti.soudní žaloba v souvislosti se správou bytù.

OZNÁMENÍ DÌÈÍNSKÉ REALITNÍ SPOLEÈNOSTI  s.r.o.
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Èas Vánoèní - je èasem sváteèním !
   Jsou dny všední a dny sváteèní a dokonce dny slavnostní na které se èlovìk 
již pøedem pøipravuje. Mezi tyto dny patøí i celý èás Vánoèní. Advent je èas 
pøípravy na tyto dny, abychom je prožili opravdu duchovnì, sváteènì             
a slvnostnì. Narození Ježíška v Betlémì si pøipomínáme každý rok                
o pùlnoèní mši svaté. Pøi ní dìkujeme za všechny dary, které jsme od nìho 
dostali, prosíme za ty, kteøí se starají o naše blaho pozemské i duchovní           
a vzpomínáme na ty, kteøí nás opustili a pøešli na vìènost a ponichž zbyla 
prázdná židle u štìdroveèerního stolu. Být na pùlnoèní mši svaté je tedy      
pro každého z nás duchovním obohacením a paprsek Betlémského svìtla      
si každý odnáší ve svém srdci domù.
Pøijïte,..... jste všichni srdeènì zváni !
Pùnoèní mše svatá bude ve 22.00 hod. V ostatní dny : 25. 12. - v 9.00 hod.
26. 12. - v 9.00 hod. a od 14.00 - 16.00 jeslièky.
Letos poprvé bude otevøený kostel pro návštìvu Betléma (jeslièek) 26. 12    
od 14.00 - 16.00 hod. pro dìti i dospìlé.
Požehnané Vánoce, požehnaný celý Nový rok !

             Za farnost p. Lída Šumová

Vánoèní výzdoba
   Naše organizace KDU-ÈSL vždy pøed Vánocemi vyhlašuje pro dìti soutìž    
v malování, a� už to bylo na kamení nebo jako obrázek. Letos jsme se rozhodli 
místo soutìže v malování zapojit dìti do té pøedvánoèní atmosféry jinak. 
Téma zni "Vánoèní ozdoba". Prosíme všechny dìti, malé i velké,                 
aby vytvoøily vánoèní ozdobu. V kostele bude zvláš� umístìný vánoèní 
stromeèek a na nìm budou viset ozdoby našich dìtí. Bude to dárek pro celé 
mìsto a pro všechny obyvatele. Ozdoby mùžete nosit v dobì adventní po mši 
svaté do kostela nebo 26. 12. od 14.00 - 16.00 hodin jako svùj dárek Ježíškovi 
narozenému v Betlémì. Ozdoby mùžou být z papíru, perníèkù, slámy a pod.
   Odmìnou jim bude radost, že jejich výrobek bude zdobit zdejší kostel          
a možná dostanou i nìjakou sladkost !

           Za KDU-ÈSL Lída Šumová

Návštìva Bruselu
   Na pozvání Zuzany Roithové jsem navštívila spolu s paní Gajdošovou      
16. - 20.10. 05 Evropský parlament v Bruselu. Vyslechli jsme si pøednášky     
a diskuse o èinnosti jednotlivých politických institucí, navštívili jsme 
zasedání nìkterých komisí, èi èásti jednání o rozšiøování EU. Pøi diskusi 
pøedstavila Z. Roithová svoje zámìry a èinnost v EP, pøedevším pak v klubu 
ELS-ED a v komisi pro ochranu spotøebitele. Program zájezdu byl doplnìn 
prohlídkou Bruselu a historického mìsta Bruggy.
   Zájezdu se zúèastnili i èlenové a pøíznivci KDU-ÈSL Ústeckého kraje.

                     Lída Šumová MO KDU-ÈSL

Lampiónový prùvod
V roce 2000 jsme uspoøádali první lampiónový prùvod. U nové školy jsme 
zasadili lípu jako symbol svobody, která tam roste dodnes. I letos jsme 
lampiónový prùvod poøádali a ikdyž nám poèasí na tuto akci pravidelnì 
nepøeje, sešlo se nás dospìlých i dìtí skoro 200. Organizaèní záležitosti mìla 
na starosti paní Lída Šumová - pøedsedkynì místní organizace KDU-ÈSL.    
O hudební doprovod se tradiènì postaral Tomáš Effenberger a Ondra Pacina, 
na závìr prùvodu nám zazpívali. Nezapomnìli jsme ani na nejmenší, tìm jsme 
za úèast darovali sladkou domìnu.

                Krásné Vánoce a š�astný Nový rok 2006. MO KDU-ÈSL

Pøedseda krajské KDU-ÈSL s okresním výborem a Z. Roithová v EP.

Kuleèníkový turnaj
O putovní pohár starostky mìsta

Pivnice 
"U Babièkù"
Turnaj probíhá od 1.11.2005

Závìreèné vyhodnocení 17.12.2005

Pøijïte se podívat, zahrát kuleèník a pobavit se.
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     Protože se neúprosnì blíží opìt konec dalšího roku, chtìli bychom Dorost mìl podobnì jako muži bojovat o èelo tabulky, ale po sestupu tøí 
všechny, kteøí se tak trochu zajímají o fotbal v našem mìstì seznámit    m  užstev z I.A tøídy a pøihlášení dìèínských Øezuz se tento cíl jeví        
s tím, jak jsme si vedli a co jsme dìlali v uplynulém roce. asi nad možnosti tohoto mladého týmu. Tito hráèi ale mìli v øíjnu 
     Náš fotbalový život zaèíná po nìkolik let již v zimì, kdy poøádáme    jedineènou šanci poznat také jiný fotbal a to pøi utkání s dánským AA 
od druhé poloviny ledna do zaèátku bøezna zimní turnaj. Letos              Bybro, jehož hráèi byli v Èechách na soustøedìní. Starší žáci               
se ho zúèastnilo 8 mužstev a zvítìzilo mužstvo Unionu Dìèín. Také naše nás asi všechny pøekvapili nejvíce. Po odchodu nìkolika hráèù jsme mìli 
mládežnická mužstva a družstvo žen zaèala v zimních mìsících pøípravu trochu strach jak si noví hráèi povedou v krajské soutìži, ale zvládají     
na jarní èást sezóny a nìkterá se zúèastòovala rùzných halových turnajù. to vše velmi dobøe a drží se po podzimu na ètvrtém místì. Žádné jiné 
     V mìsíci bøeznu, jsme opìt poøádali Sportovní ples, tentokrát           mužstvo v této skupinì neopakuje takto kvalitní a fotbalové výkony dva 
po mnoha letech na Táborském vrchu. roky po sobì. Také mladší žáci pokraèují v kvalitních výkonech,            
     Pro jarní sezónu jsme si vytyèili nìkolik zásadních úkolù. Udržení je jen škoda, že mají ve skupinì béèko Junioru Dìèín a ti už mají 
II.tøídy mužù, pokusit se postoupit s dorostenci a boj o pøední místa        pomìrnì veliký náskok a tím pádem nemùžeme pomýšlet na okresního 
v I.A tøídì starších žákù. Do posledních kol bojovali také mladší žáci      pøeborníka. Starší pøípravka mìla za úkol postoupit do finálové skupiny 
o prvenství ve své skupinì okresní soutìže. Z tìchto vytyèených úkolù   a tento cíl splnila. Mladší pøípravka se teprve uèí fotbalovým základùm   
se nepodaøilo dotáhnout pouze postup dorostencù a tìsnì pøed koncem a to je ten hlavní úkol.
odpadli také z boje mladší žáci. Ženám se nepodaøilo postoupit                 Na pøíští rok poèítáme opìt s poøádáním zimního turnaje, plesu           
do finálové skupiny a hráli tedy jen soutìž útìchy. Pøípravky                 a dalších akcí vedoucích k vìtší popularizaci fotbalu v našem mìstì. 
se po podzimní èásti ocitli v rùzných pozicích, „A“ pøípravka hrála      Náš oddíl je se 130 aktivními hráèi, z toho je skoro 90 dìtí, nejvìtším 
finálovou skupinu a „B“ pøípravka soutìž útìchy. zájmovým sdružením ve mìstì. Nejvìtší radostí je samozøejmì práce     
     V prùbìhu kvìtna se mužstvo starší pøípravky, pod patronací MÚ, s mládeží a  u nich musí pracovat také trenéøi. Všichni v oddíle pracují    
zúèastnilo turnaje v družebním mìstì Heidenau a uspoøádali jsme,       u mužstev zadarmo a možná i z tohoto dùvodu se nám jich nedostává. 
ve spolupráci s p. Schánìlem, na Táborském vrchu Dìtský den. Máme stálý problém s obsazením trenérských postù u nìkterých 
    Ani další mìsíc jsme se nenudili a hned první den v mìsíci                  mužstev, protože u nejmenších dìtí nestaèí pouze dva trenéøi                
se  u nás uskuteènilo finále okresního poháru mužù a starších žákù. ke kvalitnímu vedení tréninkového procesu. V nìkterých momentech 
Bohužel ani v jednom jsme nemìli naše mužstvo. Poté jsme již tradiènì vypomáhají rodièe, hlavnì s dopravou k zápasùm, za což jim velmi 
pøivítali žákovská mužstva Slovanu Liberec, která k nám již docela dìkujeme, ale potøebovali bychom i trenérskou výpomoc. Abychom 
pravidelnì jezdí k pøátelským utkáním. Závìr jarní èásti byl pojat trochu mohli udržet stávající širokou základnu jsou potøeba peníze.             
slavnostnìji, protože jsme si pozvali k pøátelskému utkání starou gardu Tìch bohužel není nikdy dost a shánìjí se velmi tìžce. Od státu i pøes 
Dukly Praha a to v rámci 25-ti let od otevøení travnaté hrací plochy.      nejrùznìjší proklamace vedoucích èinitelù je pøíspìvek rok od roku 
Pøi organizaci této akce nám byl velmi nápomocen p. Moravec. Finanènì menší a na pøíští rok se díky zvýšení DPH doèkáme dalšího markantního 
pokrýt celou tuto akci nám pomohli tyto organizace a osoby:             snížení povinného odvodu ze zisku do sportovních organizací               
MÚ, p.Moravec, p.Savèuk, p.Bergmann, p.Chovanec a p.Bartoò.   od a.s. Sazka. „Ještì štìstí“, že máme na všechny myslící 
Všem za pomoc ještì jednou dìkujeme. sociálnìdemokratickou vládu, která nám všem svými èiny  „viditelnì 
   Na letní mìsíce jsme si naplánovali nìkteré práce na zvelebení pomáhá“. Proto bychom chtìli velmi podìkovat všem tìm,               
fotbalového areálu. Na travnaté ploše jsme zarovnali celý prostor      kteøí nám i pøes své vlastní problémy nìjakou formou pomohli a pøejeme 
pøed brankou k nádraží, opravili a kompletnì vymalovali starou budovu. si, aby nám jich bylo takto naklonìno èím dál více.  
Na tìchto pracích se podíleli jak hráèky a hráèi mužstev žen a chlapù,       Na závìr, bychom chtìli všem spoluobèanùm popøát do pøíštího roku 
tak i èlenové výboru a trenéøi jednotlivých mužstev.  co možná nejvíce zdraví a spokojeného bytí, protože s tím pøichází          
   V rámci pøípravy na novou sezónu se kombinované mužstvo i to ostatní co od života oèekáváme.     
dorostencù a starších žákù zúèastnilo kondièního soustøedìní v Jiøetínì 
pod Jedlovou.    Dìkujeme Vám, že jste vìnovali malou chvilièku tomuto èlánku.
     Cíle pro sezónu 2005-2006 nejsou opìt malé. Mužstvo mužù           sekretáø fotbalového oddílu
po doplnìní má za úkol boj o pøední místa a jak to zatím vypadá,         Miloslav Kougl
pøedsezóní úvahy potvrzují , že jsou schopni tento plán bohatì splnit. 

Jak jsme hráli a co jsme dìlali v roce 2005

"Starší žáci Benešova navázali v podzimní èásti 1.A tøídy na úspìšnou minulou 
sezónu. Jejich výsledky jsou o to cennìjší, že témìø celé loòské družstvo pøešlo    
do dorostenecké kategorie a letos tedy museli trenéøi budovat takøka nový tým,      
ve kterém vìtšinu tvoøí loòští mladší žáci. I pøes nìkterá zaváhání obsadil náš tým 
po podzimní èásti lichotivé 4.místo, pouhé 2 body za druhou Roudnicí. Pøejme    
jim úspìšný start do jarní èásti - hned v úvodu zajíždìjí na høištì vedoucí               
È. Kamenice a pøípadná výhra našeho mužstva by ještì více vyrovnala poøadí       
na èele tabulky".
                                                                                                    Radomír Tulka

Fotbal Stolní tenis

4. utkání17.10.2005
SKST Dìèín E - Benar Benešov A6:12
Body: Polanská 3, Schneiderová 2,5, Hlavacká 0,5, Klihavcová 0

Body: Babièka M. 4,5, Nebohý 3,5, Štípek M. a Babièka L. po 2

5. utkání24.10.2005
SK Malá Veleò A - Benar Benešov A5:13
Body: Kolesa 2, Schánìl 1,5, Gebhardt Petr 1, Gebhardt Pavel 0,5

Body: Nebohý 4,5, Babièka M. 3,5, Štípek M. 3, Babièka L. 2

6. utkání31.10.2005
Slovan Varnsdorf C -  Benar Benešov A11:7
Body: Žítek L. st. a Žítek P. po 3,5, Myško 3, Šimon 1

Body: Nebohý 3, Štípek M. 2,5, Štípek J. 1,5, Babièka L. 0

7. utkání 3.11.2005
Benar Benešov A - SKST Dìèín D15:3
Body: Nebohý 4,5, Babièka M., Štípek M. a Babièka L. po 3,5

Body: Pivoòka 2, Øízek 1, Žítek ml. a Tlustý po 0



BENEŠOVSKÉ NOVINY

Strana 7

"S láskou v srdci ohnivém, Dívèin úsmìv bezstarostný,
vánoce vítám a Štìdrý den v tom èase sváteèním, plném pohody,
vyplní dnes všechny mé touhy, je jako jemná vlnka od listu,
jež rozpálí tajemství v mysli a sen. který tu z povìtøí slétl do vody.
S pohodou slavím tu pøekrásnou chvíli, A zvoneèek štìstí v klidu je zavìšen,
ležím tu nadšenì, plný všech nadìjí, cinká tu vánoèních rolnièek ozvìnu,
že žhavá láska a silná víra lidé se radují v prosinci mrazivém,
navzájem se zahøejí. cítím tu opravdu prazvláštní promìnu.
Nadìje hoøí tu plamenem vìèným, Mìjme se, od srdce, dnes všichni rádi,
na køíži víry a božské lásky, odpus�me druhým, co døíve se stalo,
snìhový dìdoušek úsmìv má ve tváøi, pak zvítìzí jistì ten pøekrásný pocit,
èelo mu zdobí stáøím již vrásky. že zvládli jsme to, co se napravit dalo.
Za ta léta zahøál tolik dìtských srdcí, A� žije nádherný Štìdrý den,
rozzáøil dušièky mnohým z nich, vždy� záøí svou kouzelnou nadìjí v èasy,
zkušenost èerpal ze svého života, co zmìní pak k dobrému osudy lidské,
ale též z velkého množství knih. jež vyboèují stále na cestì z trasy."
Na nebi veèerním vlasatice,  
ohonem víøí hvìzdný prach,         Martione
budoucnost vyváží minulé èiny,
na pøesných miskách svých tajemných vah.

Èas vánoèní

10. listopadu se v "Modré vopici" sešli senioøi z Benešova a Heidenau                
na odpoledni vìnovaném hudbì, tanci a povídání. Stalo se tak v rámci Dne úcty    
k døíve narozeným a akci uspoøádal Mìstský úøad spoleènì s benešovským 
klubem seniorù. Tlumoèení a starost o návštìvu z nìmeckého Heidenau              
již tradiènì dobøe zajiš�ovala paní Edita Mašková, obèerstvení a obsluhu mìly    
na starost Služby mìsta. Díky ovšem patøí všem, kteøí pøišli a dobøe se bavili.

Den seniorù

Tìšíte se na vánoce?

Jan Vrbický
obchodník
Mùj oblíbený svátek 
v roce.

Josef Kracman
dùchodce
Urèitì  jako každý 
èlovìk. Tìším se, až 
budou  vnouèá tka  
rozbalovat dárky.

Petr Peè
nezamìstnaný
Tìším  vánoce strávím 
na horách lyžováním.

Anketa

V nedìli 27. listopadu se ptal Radek Lekner.
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Tisk - Tiskárna Š+Š, Krásná Lípa (tel.412 383 567)

     Stalo se ji� tradicí, �e v èase pøedvánoèním  adventu - 
pøichází do na�eho kostela Panny Marie soubor SoliDeo,      
aby nás svou hudbou pøenesl o pár století nazpìt. Letos 
posluchaèi usly�í adventní hudbu 13. - 18. století. I letos        
se na�emu publiku pøedstaví celá øada nev�edních instrumentù. 
Nebudou chybìt napø. nástroje ze zvíøecích rohù a kostí,     
dále støedovìké dudy a cimbál, pí��aly s mìchem nebo pøedchùdce 
klarinetu chalumeau.
     V programu vystoupí jako pøekvapení ne�iví herci!        
Ze skladeb, které zaznìjí se mù�eme tì�it na støedovìkou legendu 
Panenka Maria po svìtì chodila, O boháèi a chudém Lazarovi, 
Radostná zpívání èasùv adventních, De Sancto Nikolao, Hledání 
noclehu a dal�í.
     Pøijïte nachvíli zapomenout na své starosti a pøedvánoèní 
shon a zaposlouchejte se do krásných tónù staré hudby. 

Pozvánka
na

který se uskuteèní v nedìli 18.12.od 17:00 hodin

v kostele Narození panny Merie

v podání souboru
Adventní koncert

SolideoSolideoSolideo


